
   每逢星期三出发  

價 格
             

小孩:  70%（不佔床）/ 93%（佔床） 
单人房差价: NZ$55 每人每晚. 

行程特色 : 
行程著重于【 精華、不凡、超值 】有氧品質為特色~即新西兰最具代表的「純淨自然、綠色溢洋」。以多

個國家公園, 多個著名「美景、健康」步道的安排, 再加一些世界著名的景點如【皇后鎮、瓦娜卡及庫克

山國家公園 】, 獨家更是安排在昂貴庫克山「國家公園內住宿」。其中配合「7 處秀美有氧步道」令行程

更加丰富健康‧唯一美中不足, 因旅遊天數过短每日平均車程都須要過 4~5 小時來满足獨家特色。全程都

以乾淨亮麗「三星酒店」及物美价廉的「中式餐」為主平衡成本, 讓你有限的七天享受到真正健康的超值

价 ( 二餐自理都是為著騰出更多私人空間來遊玩 ) 內容一切都透明化, 保證不購物。適合學生情侶預算

有限上班族。

特殊景點 

□盡覽世界著名遺产「五大特色國家公園」□盡遊 綠色+純淨的「五大有氧健康道」

□世界五大奇蹟「米福峽灣节目遊輪暢遊」□褔斯冰河健行步道覌賞漸失的冰河景色

七个有氧步道, 道道都新奇 

■ 有氧【削谷孕起冰河玉帶道】 ■有氧【晨曦白峰倒影湖景道】

■ 有氧【水帘飞瀑溪桥靓景道】 ■有氧【吊桥飞驰蓝溪秀景道】

■ 有氧【藍溪水瀑穿石奇景道】 ■有氧【吊橋懸躍冰湖岩石道】

■【千层水花冲天海景道】

行程內容:  ★有料節目 ●下車觀光 ■有氧健行 ▲自費節目 

第一天 出發地～基督城 Christchurch ( 抵達 )       .

晚歺/自理       住宿酒店 BreakFree Hotel ★★★☆ . 
下午抵達新西兰南島第一大城也是著名的花園城市~基督城、搭乘酒店專車前往所宿酒店休息 

、夜晚時間可前往參覌基督城經地震催殘后的新容貌及緬懷的史蹟、「紀念紙教堂」等。 
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1100 日日  南南北島島縱縱横横全全覽覽「「有有氧氧」」满满超超值值游游

NZD12SN10F3

10 日南北岛纵横全览超值游    AU$2013

每逢星期三出发



(務必領取「中文搭車指南」●自行前往「專車停留処」搭車 ), 若須專人專車引導需加收$75 

 

第二天  基督城 Christchurch～阿瑟隘口 Arthur Pass～哈利哈利 HariHari                                                    
午餐/中式  晚歺/西式自助                            住宿酒店 HariHari Hotel ★★★☆. 
早餐后，將帶您在基督城簡略觀光。午餐后離开基督城、專車穿過●阿瑟隘口國家公園，至風景秀麗的西

海岸，一路上欣 賞西海岸沿途的無限風光，經玉石小镇—赫基蒂卡。傍晚时分抵达哈利( 若在四點到迖

前將前往★農場參覌群牛擠奶的技術节目 ) 或在酒店内享用★西式自助晚餐后、前往樹林★欣賞樹林的

新西兰独特的螢風虫生態、在萬點的螢光閃爍在黑暗中、美麗卻有若野獸眼晴凝視著妳的行勳、加上陣陣

微風拂面更令人不禁寒懔、恐怖而有趣。 
 
早餐/酒店  午餐/西式  晚歺/酒店西式哇堡+啤酒       住宿酒店 Wanaka Hotel★★★☆. 

酒店早餐後，在●赫基蒂卡欣赏精湛的手工技术及精美的玉器。之后出发前往令無數遊客為之神往的●福

斯冰河來一道■【削谷孕起冰河玉帶道】。覌賞歷經億萬年時光形成的冰河，是新西蘭厚度最大的冰河，

因此擁有世界奇觀之稱的有氧健行。午餐之前來個■【晨曦白峰倒影湖景道】, 下午途經哈斯特平谷，一

路到仙境般的湖邊小鎮瓦娜卡，中途■【水帘飞瀑溪桥靓景道】覌賞覌賞气势壮观的瀑布掩映在枝繁叶茂

的灌木丛中，湍急的水流透明清徹令人舒爽, 以及■【吊桥飞驰蓝溪秀景道】, 吊橋下的蓝色溪泉及河床  

引人徘徊不巳、二道輕爽的美景有氧步行将使您精神渙發. 值回本錢傍晚時分、您可在酒店内边享用★特

殊西式哇堡+啤酒 晚餐, 边欣賞到新西蘭第四大湖的美景。夜宿 瓦娜卡湖镇。 
 
第四天  瓦娜卡～皇后鎮 Quenstown～第阿瑙 Te Anau                                                                                                
早餐/酒店  午餐/韩式  晚餐/中式                    住宿酒店 Fiordland Hotel★★★. 
上午拜别瓦娜卡湖镇，途经“水果之乡”科洛维尔，休息及购买新西兰鲜果。随后前往依山傍水，充满罗

曼蒂克，闻名遐迩的度假圣地-皇后镇。午餐后，可以徜徉于綺麗的湖邊，或者选择自費活動，如■【魔戒

靡情水陆仙履道】▲搭乘最新款的双翼飞船，将从湖上惊喜的欣赏到白雪皑皑的尼古拉斯山以及万年冰川

的雄伟壮观。到达尼古拉斯山农场后，体验剪羊毛及真正的牧场风情，并且搭乘特殊的四驱车前往尼古拉

斯山顶，观赏风靡全球的魔戒的拍摄地格林诺奇的最雄伟迷人风景，使您流连忘返，值回全日所有票价。

或者體驗緊張刺激的▲噴射快艇。下午前往南島第一大湖泊-蒂阿瑙湖。晚餐后可自费参观▲神奇独特的蒂

阿瑙萤火虫洞。夜宿靜謐的湖邊小鎮蒂阿瑙。 
 
第五天  第阿瑙～米佛峽灣 Milford sound～皇后鎮 Queenstown                                                                                               
早餐/酒店   午餐/西式   晚餐/自理          住宿酒店 GoldridgeQueenstown ★★★☆  
清晨前往米佛峽灣你可以欣賞到沿途的鏡湖、荷馬墜道、亨利峽谷及一道■【藍溪水瀑穿石奇景道】

抵達後●乘船暢遊峽灣，欣賞冰河期冰水所沖削切成的深谷峭壁。整個峽灣公園，高山飛瀑，氣勢磅礡，

真是令人嘆為觀止，再加上峰巒起伏令人由然起敬，不虛天下奇景之一 （注:如遇特殊情况无法前往峡湾游览，

本公司将根据当时情况调整行程和游览安排）。下午返回皇后鎮，傍晚时分到达。可自费搭乘▲空中缆车，前往

皇后镇最高处欣赏小镇全景。夜宿皇后鎮。 
 
第六天  皇后鎮～箭城 Arrowtown～庫克山國家公園 Mount Cook                                                                                                   
早餐/酒店  午餐/自理  晚餐/西式                   酒店住宿 Mt Cook Lodge★★★☆  
早餐后，前往闻名于世的库克山国家公园。,  经往魔戒拍摄地--台收镇 ( Twizel )。 进入库克山国家公园，

若有充足时间除了可以健行探寻国家公园的自然奥秘，还可以自費▲搭乘直升機前往南太平洋最大的塔斯

曼冰河并停留于冰河上（若天氣許可），或自費▲乘坐橡皮艇遊歷塔斯曼冰河，親身體驗冰面不斷變化的

奇景）。獨家安排一段 ■【吊橋懸躍冰湖岩石道】的有氧健行、巡訪冰山奇蓮、探幽訪勝、不但充份享受

國家公園内所充溢的綠芬精、而且在步道中每一轉弯、 每一上坡欣賞冰川的浩瀚雄偉及冰湖的冷酷及浮

動于湖中的冰川冰一路行走盡是新鮮有氧的空氣都是让人感受到新鮮自然的原始奇景 令人精煥發 ( 此獨

一特色、 唯有住在冰川國家公園內才可真正享受到 、我們將邀請你享受独家的节目在白雪鋪蓋的山間、

空曠的平原環境、與大自然一起去★【風筝奔翔】的樂趣 、重温你年幼时的娛樂 。独家安排★库克山国

家公园景区里住宿，并一面享用西式晚餐一面瞭望高聳頂立的雪山。。餐后可以聞情慢步、一面聆聽美妙

的風簫簫呢喃物語、一面觀賞万万夜星閃爍在無垠的穹蒼中、叫你享受到真正的寧靜人生 。 

 

http://www.luxmorehotel.co.nz/
http://www.milford-sound.co.nz/
http://www.realjourneys.co.nz/main/milfordsound/
http://www.queenstown-nz.co.nz/


 

第七天  库克山～基督城 ～奧克蘭                                                         
早餐/酒店  午餐/台灣中式  晚餐/自理           住宿酒店 Rose park Auckland★★★☆  
早餐后出发，沿途欣赏南岛中线无限风光，经过蒂卡波湖，在艾斯柏頓 Ashburtoon 略作休息，午餐

後返回基督城，送往機場，搭机飛往北島第一大城奧克兰，抵達后專人迎往酒店休息 

（避免意外及匆促、請務必要订下午 16：30 之后起飛的航班 以策安全）   

 

第 八 天   奧 克 蘭  ～ 威 吐 摩 ～ 霍 比 特 牧 埸  (Matamata) ~ 羅 吐 魯 阿 
Rotorua                               .   
早餐/酒店  午歺/中 BBQ Lunch   晚歺/中式                     住宿酒店 Sudima Hotel ★★

★★. 
早餐后，前往并自费参观威吐摩最大的▲鲁雅窿钟乳石萤火虫洞 欣赏此地特有的钟乳石洞穴，深入

地下 100 公尺，内有大大小小，各式各样不同尚在生长的钟乳石，甚为珍奇，在地下湖中，顺水进入

黑色的荧光世界，欣赏洞顶万只萤火虫，闪着微蓝的荧光景观。午餐后前往獨家安排的特殊節目 ● 霍
比特牧場抵达后專人引導,有條有序地介紹闻名國際的影片”魔戒及霍比特” 人的拍攝埸景、欣賞引

人注目的霍比特人山穴住屋、大大的棕色或綠色圓门、及门前艷麗奪人的小小花園,间间都各有及特色

地襯托在山緣中、有若圓木桶在山中間滾动十分生動有趣 ,2 个半小时观光后继續驱车至罗托鲁阿

(Rotorua)。晚餐后更可自费选择 ▲玻里尼西亞溫泉 享受一場舒適無比的溫泉浴，並观赏露天下星輝

亮麗的浪漫夜晚、為一天丰富滿滿的節目劃下句點。 
 
第九天羅吐魯阿～ 威吐摩 Waitomo ～ 奧克蘭 Auckland                           . 
早餐/酒店 午歺/西式山頂豪华自助  晚餐/自理     住宿酒店 Rose park Auckland ★★★☆. 
酒店早餐后，首先将● 游览紅木森林、株株高大參天的紅木密佈圍繞在你的週圍、寧靜高雅、充滿

著世外桃園般的靈氣及、微風樸鼻而來一股新鮮的氣息令你全身舒爽、遊玩后前往★毛利文化村, 参

观著名的毛利文化中心观赏● 奇异鸟●地热喷泉,火山泥浆。前往獨家安排的特殊節目乘坐★山顶缆

车 Gondola 前往半上遊玩，欣賞风景如画的羅吐魯阿全镇景色一览无遗。並且在★ 山顶餐厅上享受

丰盛的自助午歺及★觀賞 270 度风景.餐后經 ●威吐摩 ( 你可自費參觀螢火虫洞 ) 返回奧克兰. 

黃昏時分抵達。  

 

第十天：奧克蘭 ～ 出發地                                              .                                                                                                     
早餐/酒店                           .                                                                              
酒店早餐后，送机场，搭机返回溫馨的家園。结束精彩的南北岛蹤橫全覽滿滿超值游。 
 
 
 

 

■该行程从 2016 年 5 月 1 日起正式投放使用。 

■以上价格以紐币為准 

■费用不包括导游小费每人每天 NZD$7, 机票和签证费用，自选项目,非人力因素而导致 

的额外開支费用(如因天气路况酒店房间等特殊情况), 建议购买旅行保险.  

■所有节目安排按当地状况决定,本公司有权适时调整游览安排。 

公司保留最终决定和解释权. (如酒店、航班、歺食本公司被迫移動或更改替換) 

■所列酒店若已滿，將以同級酒店替換。報名者必須在出發前確認，出發后不得提出異議 

■报名需收$400 订金一人，出发前一周要收全额余款 

■Cancellation Policy: 出团前 3 周取消，退 100%团费，出团前 2 周取消，订金$400 不退， 

出团前1周取消，不退团费. 

 
 

English Version at next page 
  
 

10 Days S+N Highlight Discovery (Aerobic) Value Tour 

 

 

http://www.mitai.co.nz/
http://www.rotorua.nz.com/volcanoes.aspx
http://www.skylineskyrides.co.nz/
http://www.skylineskyrides.co.nz/
http://www.skyline.co.nz/rotorua/ssr_dining/
http://www.skyline.co.nz/rotorua/ssr_dining/


  

Departure: Every Wednesday 

 
Price: Adult 
Child (without bed) 70%   Child (with bed) 93% 
Single supplement: NZ$55 per night  

Hightlight 

6 Aerobic National Park Green track 

█ 【 Nature beauty glory in Iceberg 】█ 【Nature’s beauty reflect in the mirror】 

█ 【Nature power sculpt in giant rocks】█ 【Glacier up Mountain down the Lake】 

█ 【Waterfall beauty blush in mystery forest】 

 
7 Highlight programs 

█ 4 Biggest National lakes █  1 Glacier lake █ Christchurch overnight 

█ Milford Sound Cruise █ Overnight at Mt cook National park 
Qualitys 

█ 3 star quality hotels █ All meals included except Two exclude 

★Paid  ● Off bus  █ Aerobic track  ▲Option 

Day 1   Christchurch (arrival)                                                .    Dinner: 
self-arranged                                           Hotel: Breakfree ★★★☆.        
Please proceed to check in your hotel when you arrive in Christchurch, New Zealand’s largest city in the 
South Island.   You are free to sightseeing of the historical places around. 
Note: you need to organise your own transportation to the hotel, either taking a ● taxi or shuttle. 
(PD will be happy to provide private transportation from the airport to the hotel at the rate of 
NZ$75 per person ) 
 
Day 2  Christchurch～Hokitika～HariHari                                                                                                                    
Lunch/Chinese   Dinner/Western                              Hotel: HariHari Hotel ★★★   
After breakfast, you will be taken on a guided tour of Christchurch’s most iconic sights. After Lunch you will go 
through ● Arthur’s national park to the renowned west coast and be taken on a unique journey via ● 
Hokitika, you will venture to the● Glass and Jade factory, for a brief visit – a chance to appreciate the 
delicate and crafty arts of the trade.  Terminate at ● HariHari a cozy town . The night will be invite you to to 

★ discover the spectacular Glowworm (if arrival before at 1630, will be invite you to ★ enjoy the 

farm milking skill ). 
Day 3  Greymouth～Fox Glacier～Wanaka                                                         
B’F/hotel   Lunch/Western   Dinner/Western                Hotel: Wanaka Hotel ★★★☆ 

After your Breakfast Fox Glacier is waiting for you to explore this heavenly masterpiece.  █【 Nature 

beauty glory in Iceberg 】Your journey will entreat you through the nature’s breath-taking beauty of the 

foliage and the awesome glacier; then you will be entering into the unusual “three-masterpiece” aerobic track 

into the magical scene of the endless mountain reflecting in the tranquil shore; █【Nature’s beauty reflect in 

the mirror】passing through the flawless crystal-cut lake with amazing mirror reflections; █【Waterfall 

AUD$2013 



beauty blush in mystery forest】a picture perfect waterfall amongst the mysterious forest in a gorgeous 

setting; Passing through path with the bold river back-drop against nature’s rugged terrain. On route to ● 
Lake Wanaka you will be passing beautiful scenery, from the eloquent lake with the stunning mountain view. 

Dinner will be at★ the renowned “Wow” Western burger and beer~ a wonderful and relax dinner and will 

reside in Wanaka. 
Day 4  Wanaka～Queenstown～Te Anau                                                              
B’Fast/hotel  Lunch/ Korean  Dinner/Chinese                 Hotel: Fiordland Hotel ★★★ 
The day starts with a visit to Cromwell’s fruit farm - ●Mrs Jones’ fruit orchard, is where you can relax 
and purchase some organic New Zealand famous fruits. In Queenstown, the self-proclaimed “adventure 
capital of the world”, you can choose your own activities: Indulge yourself with the ▲ Spirit of Queen 
Cruise; the thrill seeking ▲Jetboating; plus other optional activities.  In the afternoon, you will depart 
to▲ Te Anau, area close by the Milford Sound, you have the option of exploring the▲ Te Anau cave. 
 
Day 5  Te Anau～Milford Sound～Queenstown                                                 
B’F/hotel Lunch/Western  Dinner/ self-arrangement          Hotel: Rydges hotel ★★★☆ 

After breakfast you will be heading to ★Milford Sound and will stop by ●Mirror Lake on the way. █ 

【Nature power sculpt in giant rocks】You also will be tracking on path with the majestic giant rock 

formation and water-sculptured scenery.   You will be on the ★Scenic cruise in Milford Sound – the 

mesmerizing landscape and vast beauty will left an everlasting memory.  (PD reserve the right to amend 
the program for unforeseen circumstance that prevented the Milford Sound exploration). You can take 
the optional ▲Skyline Gondola ride up to Bob’s Peak when you are back in Queenstown.  You will 
overnight in this location after a ▲scrumptious buffet dinner. 
 
Day 6  Queenstown～Arrowtown～Mt Cook                                                   
B’Fast/hotel  Lunch/self-arrangement  Dinner/western    Hotel: Mt Cook Lodge ★★★☆  
After breakfast you will be heading to ● Mt Cook National Park, via the famous gold mining town –● 

Arrowtown.   █  【Glacier up Mountain down the Lake】The walk through the park through incredible 

mountains that unifies with the blissful lake that created magnificent sight.  You will have choices of optional 
tours i.e.  ▲ Helicopter ride towards the Tasman Glacier; a rubber boat adrenaline ride for ▲Glacier 

exploration;  ★ Kite flying for you to try. You will have the exclusive ★ National park dinner and 

overnight at National park. The ● dark sky reserve has been awarded the first ever Gold-level dark sky 
status, a recognition bestowed for the unparalleled clarity of its night skies. 
 
DAY 7  Mt Cook～Tekapo～Christchurch～Auckland                                                     
B’fast/Hotel   Lunch/Chinese  Dinner/Own arrangement  Hotel: Rose Park Auckland ★★★   This 
morning, you will continue your journey to ● Lake Tekapo and a brief tour around Lake TEKAPO. Then go 

back to Christchurch via ●  Ashburton for a break. And enjoy★ a Taiwanese cusine lunch  Upon arrival at 

Christchurch, you will be transferred to International Airport for flight back to your sweet home.  ( For safe 
reason please book flight leaving Christchurch after 16:30pm)  
DAY 8 Auckland～Matamata ( Hobbiton)～Rotorua                                              
Breakfast/Hotel   Lunch/ Chinese   Dinner/ Western        Hotel: Sudima Hotel ★★★★ . 
In early morning, depart to Matamata, you will discover the real Middle-Earth at the Hobbiton Movie Set nea● 

Matamata, which is located at the most picturesque private farmland. You can visit ★ the HOBIBITON 

MOVIE SET attraction from The Lord of the Rings and The Hobbit film trilogies in a fascinating two-hour 
guided tour. After continue to Rotorua for lunch,  Then Rotorua city sightseeing . dinner at very nice 



restaurant on top of ● Mt Ngongotaha with★fine meals. After dinner, you can take a walk to● Lake Rotorua 

to enjoy ●feeding Black Swans. Or you can take▲ an optional activity at Polynesian Spa to relax under starry 
sky. 
DAY 9  Rotorua～Waitomo～Auckland                                            . 
B’fast/Hotel Lunch/ Buffet Dinner/Own arrangement       Hotel: Rose Park Auckland ★★★  
After breakfast, you will be taken to ● RED WOOD FOREST. Start today with a morning walk in fresh air. 

After that, visit ★TE PUIA Maori Village, to visit the ★Te Whakarewarewa Thermal Valley, including the 

world-famous ★ Pohutu geyser, mud pools, and boiling waters still play after 40,000 years. Also you will 

visit Kiwi House, to discover the fascinating traits of New Zealand’s national icon and listen to the songs of 

other birds in the beautiful valley. Then take★GONDOLA RIDE up to. Skyline set high on the side of ★

Mount Ngongotaha with extensive views of Rotorua city, Lake Rotorua, geothermal areas and surrounding 

hinterlands. Enjoy★deulxe buffet lunch in the SKYLINE Restaurant. In the afternoon, after depart to 

Waitomo.  You can take an optional tour to visit the ▲WAITOMO CAVE to discover the spectacular 
Glowworm Cave before venturing on a boat trip through the awe-inspiring Glowworm Grotto. After, continue to 
Auckland and terminate at your hotel, ▲dinner at own arrangement. 
Day 10 Auckland～Departure                                                                              
B’fast/Hotel                                                                                                                                                                                                      
This morning, after Breakfast, if time permits, ● guide will take you for a brief Auckland City Tour. And transfer 
you to Auckland airport,  Farwell and take safe of your flight back to your sweet home. End of our service. 
 
 
 
 
Condition: 
Price is based on Australian currency 
Price excluding tour guide tips NZD$7 per person per day 
Whole package is guided by most Chinese speaking commentary 
All meals and Attractions are included as list 
The listing hotel’s name only for reference, will use either same as listing or similar 

Deposit AUD$400 when be registered, full payment before one week departure 
Cancellation Policy: 100% refund 3 weeks before departure, AUD$400 charge 2 weeks before 
departure, and full charge one week before departure 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




